

N A T O ———— O T A N



SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel. : 728 41 11 - Telex : 25-599  
Telefax/Télécopieurs : 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (93)32

30 April 1993

RUSSIAN GENERAL BURLAKOV VISITS NATO

Colonel General Burlakov, Commander in Chief of the Western Group of Forces in Germany, is visiting NATO Headquarters on 4 May 1993. He will be received by the Secretary General of NATO, Mr Manfred Wörner, and the Chairman of the Military Committee, Field Marshal Sir Richard Vincent.

MEDIA ADVISORY

(not for publication)

The visit will commence at about 11:15. There will be 2 photo opportunities - on a pool basis - for the meeting with the Secretary General and the Chairman of the Military Committee. The departure is foreseen for 16:00.

-----  
COMMUNIQUE DE PRESSE (93)32

30 avril 1993

VISITE DU GENERAL RUSSE BOURLAKOV A L'OTAN

Le colonel-général Bourlakov, Commandant en chef du Groupe occidental des forces stationnées en Allemagne, effectuera une visite au siège de l'OTAN le 4 mai 1993. Il sera reçu par le Secrétaire général de l'OTAN, M. Manfred Wörner, et par le Président du Comité militaire, le Field Marshal Sir Richard Vincent.

NOTE AUX MEDIAS

(non destinée à la publication)

La visite commencera à environ 11h15. Une petite équipe de journalistes aura l'occasion de prendre des photos lors des rencontres que le général Bourlakov aura respectivement avec le Secrétaire général et le Président du Comité militaire. Le départ doit avoir lieu à 16 heures.